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Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv. 42.* (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Németh Lászlóné nemzeti fejlesztési miniszter asszonynak

Új rendszámmal járunk 2013 - tól ?
címmel .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Jelentős többlet kiadást, rengeteg utána járást, felesleges adminisztrációt hozhat közel 2 milli ó
gépkocsi tulajdonosnak a 2013 - tól a kormány által kezdeményezett rendszámtáblacsere .
A szaktárca állítólagosan - már kész tervekkel rendelkezik arról, hogy a műszaki vizsgára
bevitt autók rendszámát felmenő rendszerben lecserélnék terület alapú rendszámra. Az
indokok között jelentős súllyal szerepel a bűnüldözők dolgának a megkönnyítése . A hírek
szerint a rendszámtáblacsere gépkocsinként mintegy 15 .000 Ft direkt többletkiadást jelent,
nem számolva persze azokat a költségeket (idő, utazás, kiesett jövedelem, stb.) amelyek a
forgalmi átírás, az autópálya — matrica vagy a parkolási bérlet, a vagy a CASCO és egyéb
autós biztosítások átirattatása jelent . A Nemzetgazdasági Minisztérium információja szerint
12 milliárdos bevétellel kalkulálnak a táblacseréb ől .

Kérdezem Miniszter Asszonyt :

Alaposan megfontolták- e ezt a lépést? A bevételszerzésen kívül van- e valóba n
komoly és elfogadható magyarázata a tervezett lépésnek ?

Végeztek- e komoly hatástanulmányt, hogy a direkt bekerülési költségen tú l
mekkora egyéb fent említett - járulékos költségekkel járna a
rendszámtáblacsere ?

Vizsgálták- e ennek az intézkedésnek a valós társadalmi hasznát ?

Járási vagy megyei területalapú rendszámban gondolkodnak- e ?

Komolyan gondolták-e azt, hogy az informatika mai korában ilye n
rendszámokkal kell / lehet felderíteni néhány autós deviáns cselekményét ?

Dr. Kolber István
országgyűlési képviselő

a 7.

	

Írásbeli kérdés!



Kérem továbbá, hogy amennyiben az intézkedést el őkészítő vizsgálati anyag
rendelkezésére áll, amelyre a javaslatokat alapozták, szíveskedjen
rendelkezésemre bocsátani, illetve nyilvánosságra hozni .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . szeptember 6.

Tisztelettel :

Dr. Kolber István
Demokratikus Koalíció
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